
Protokoll ST108. 2020-10-22
Protokoll fört med styrelsen i Värmland-Dals Bridgeförbund  torsdagen den 
22 oktober 2020.

ST108:01 Mötets öppnande
Gösta Frödin öppnade mötet och hälsade de närvarande välkomna.

ST108:02 Närvarande på mötet
Gösta Frödin/Ordförande 
Ingrid Skoglund/Sekreterare
Berith Abrahamsson/Kassör
Erik Nordenberg/Ledamot
June Sandberg/Ledamot
Jerry Eklöf/DTL/Adjungerad 

ST108:03 Godkännande av dagordning
Dagordningen godkändes .

ST108:04 Föregående mötesprotokoll
Mötesprotokoll från föregående telefonmöte daterat ST107 2020-08-20 justerades och lades
till handlingarna . 

ST108:05 Rapport ekonomi
Berith vår kassör informerade om god ekonomi föreningen. 
Många kubbar har köpt bordskryss till sina spelbord, i dagsläget till en summa av 14 710,00
och det går fortfarande bra att köpa bordskryss till en summa av 200,00/st, resterande 
belopp står VDB för. 
  

ST108:06  Ansökan från klubbar om ekonomiskt stöd p g a Coronapandemin
Solstabridgen och Karlstads BK har kommit in med ansökning om stöd. Vi behandlade var 
klubb för sig. Erik Nordenberg deltog inte när Solstabridgen behandlades och Berith 
Abrahamsson deltog inte när Karlstads BK behandlades.
Solstabridgen (vi ha via mejl fått en ansökan om stöd med  25 125,00 i hyreskostnader och 
5028,00 i investeringar. Erik meddelade på mötet att klubben har ett ingående saldo på 
57 000,00).  Vi beslutade att inget bidrag betalas ut i dagsläget..
Karlstads BK (vi har fått mejl från klubben om dagens läge med budget hur de räknar med 
att det kommer att se ut fram till juni 2021. Ingående saldo 55 000,00, ingående saldo 
december 2020 39 000,00. Berith meddelar att de önskar ett stöd på 20 000,00). Vi 
beslutade att inget bidrag betalas ut i dagsläget.
Vi är fortfarande beredda att hjälpa om klubbar hamnar i ekonomisk kris. Gösta skickar 
information till våra klubbar om vår ståndpunkt.
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ST108: 07  Aktuellt läge inom VDB under Coronapandemin
Alla klubbar i distriktet har kommit i gång med spel med olika lösningar för att få det så 
Corona säkert som möjligt. Många klubbar har köpt bordskryss till reducerat pris (se mer 
under punkt  5).
Problematik kan vara hur många spelare klubbarna  tappar p g a pandemin.

ST108:08 Regelverk för DM-tävlingar och andra tävlingar på distriktsnivå
Vi har äntligen fått regelverket för DM-tävlingar klart. Kommer inom kort att läggas ut 
på vår hemsida.

ST108:09 Regelverk för Rallytävlingar
Jerry har gjort ett förslag till ändringar som vi gick igenom. Vi beslutade att anta hans 
förslag och kommer att inom kort lägga ut det på vår hemsida.   
  

ST108:10 Spelprogram 2020-2021, justeringar
DTL Jerry och Arvika BS ordförande har varit i kontakt med varandra om Arvikas Tretton-
dagssilver och kom överens om att denna Rallytävling blir inställd.  Vi frågade oss om DM-
tävlingarna kan bli Corona säkra och svaret är nej just nu. Vi för ta tävling för tävling just 
nu och se vad som händer.

ST108:11 Distriktsträffen i Örebro 7-8 november
Gösta och Jerry deltar från vår distrikt. Gösta meddelande att den kan komma att hållas 
digitalt p g a pandemin.

ST108:12 Övriga frågor
Inga övriga frågor. 

ST108:13 Nästa möte
Nästa möte planeras till torsdagen den 3 december 2020 kl 17,00 i Solstabridgens lokaler.

ST108:14 Mötet avslutas
Gösta tackade för vårt deltagande och avslutade mötet.

Vid protokollet: Justeras:

_____________________________________ _________________________________
Ingrid Skoglund Gösta Frödin

Protokoll Sidan 2
VDB Styrelsemöte ST108 – 2020-10-22


